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Zápis ze 132. zasedání AS FBMI ČVUT konaného dne 27. 6. 2024 od 10 hodin 

v místnosti B-636 v budově Kokos v Kladně 

 

Přítomni: prof. Ing. David Vrba, Ph.D.; doc. Ing. Petr Písařík, Ph.D.; doc. Ing. Jan Mužík, Ph.D.;  

Mgr. Martina Dingová Šliková, Ph.D.; Ing. Jan Kauler, Ph.D., Ing. Jan Kašpar; Andrea Šilhábelová.  

Omluveni: Jesika Nicola Holasová;  

Hosté: prof. MUDr. Jozef Rosina, Ph.D., MBA; Ing. Jaroslav Pluhař, CSc.; doc. Mgr. Zdeněk Hon, Ph.D.; 

doc. Ing. Jiří Hozman, Ph.D. 

 

Program jednání: 

1. Schválení programu 132. zasedání AS FBMI 

2. Schválení Rozpočtu FBMI na rok 2024 

3. Schválení Výroční zprávy o hospodaření za rok 2023  

4. Schválení Výroční zprávy o činnosti FBMI za rok 2023  

5. Schválení materiálu s názvem: Vyhodnocení strategického záměru vzdělávací a tvůrčí 

činnosti FBMI 2021-2025 a Plánu realizace strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti 

FBMI na rok 2023 a nový Plán realizace strategického záměru vzdělávací a tvůrčí č innosti 

FBMI na rok 2024  

6. Různé 

 

 

Zápis z jednání: 

D. Vrba přivítal senátory a hosty. 

1. Schválení programu 132. zasedání AS FBMI 

D. Vrba představil program zasedání. 

Usnesení 132-1: AS FBMI schválil program 132. zasedání AS FBMI  

Počet osob s hlasovacím právem:6 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 6-0-0. Usnesení bylo přijato. 
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2. Schválení rozpočtu FBMI na rok 2024 

J. Pluhař představil předložený rozpočet. Byly zmíněny změny v jednotlivých kategoriích rozpočtu.  

P. Písařík se dotázal pana tajemníka na stipendijní fond. Pan tajemník informoval o tom, jak bude 

vyřešen úbytek prostředků v tomto fondu. 

J. Kašpar informoval senátory, že AS ČVUT zatím rozpočet ČVUT neschvaloval.  

Usnesení 132-2: AS FBMI schválil Rozpočet FBMI na rok 2024. 

Počet osob s hlasovacím právem: 7 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 7-0-0. Usnesení bylo přijato. 

 

3. Schválení Výroční zprávy o hospodaření za rok 2023  
 

Pan tajemník představil výroční zprávu. Pan děkan dále informoval o platové kohezi na univerzitě.  

 
Usnesení 132-3: AS FBMI schválil Výroční zprávu o hospodaření za rok 2023 

Počet osob s hlasovacím právem: 7 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 7-0-0. Usnesení bylo přijato. 

 

4. Schválení Výroční zprávy o činnosti FBMI za rok 2023  
 
Pan doc. Hozman představil strukturu dokumentu Výroční zprávy. Dále informoval, že na podzim 
bude vyhodnocení výročních zpráv napříč ČVUT. Také připomněl výsledek hodnocení vědeckých 

výkonů vztažených na jednoho pracovníka FBMI - naše fakulta je na třetím místě v rámci ČVUT. 
Byly zmíněny i nedostatky fakulty a oblasti, kde je zapotřebí zvýšit aktivitu. Jedná se např. o nízký 
počet zaměstnanců na zahraničních pobytech v posledních letech, nízký počet kvalifikačních prací 

v anglickém jazyce, nízký počet studentů na zahraničních výměnných programech a zahraničních 
pracovníků na naší fakultě nebo úspěšnost doktorského studia.  

 
Usnesení 132-4: AS FBMI schválil Výroční zprávu o činnosti ČVUT FBMI za rok 2023 

Počet osob s hlasovacím právem: 7 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 7-0-0. Usnesení bylo přijato. 

 

5. Schválení materiálu s názvem: Vyhodnocení strategického záměru 

vzdělávací a tvůrčí činnosti FBMI 2021-2025 a Plánu realizace strategického 
záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti FBMI na rok 2023 a nový Plán realizace 

strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti FBMI na rok 2024   

 

Proděkan Hozman představil materiál a změny oproti předchozím rokům. Byla zmíněna příprava 

zprávy pro mezinárodní evaluační panel, kde je zapotřebí reagovat na jejich připomínky v rámci 

posledního hodnocení.  
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Akreditace bakalářského programu Biomedicínské nanotechnologie již prošla vědeckou radou ČVUT.  

Fakulta v rámci obou lokalit (Kokos, Kasárna) vyčerpala prostorové kapacity rozvoje.  

Usnesení 132-5: AS FBMI schválil materiál s názvem: Vyhodnocení strategického záměru vzdělávací 

a tvůrčí činnosti FBMI 2021-2025 a Plánu realizace strategického záměru vzdělávací a tvůrčí 

činnosti FBMI na rok 2023 a nový Plán realizace strategického záměru  vzdělávací a tvůrčí činnosti 

FBMI na rok 2024 

Počet osob s hlasovacím právem: 7 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 7-0-0. Usnesení bylo přijato. 

 

5. Různé 
Pan děkan zmínil přípravu oslav 20. výročí fakulty, které nás čeká příští rok. Dále, že na fakultě 

bude zřízena oční klinika panem docentem Leštákem, kterou mohou navštívit jak zaměstnanci, tak 

studenti. 

Pan docent Hozman informoval o roli nové ombucmanky FBMI. Této role by se měla ujmout paní 

dr. Martina Dingová -Šliková. 

V září bude zapotřebí zvolit nové členy do RSP pro vybrané studijní programy. Ideálními kandidáty 

na tyto pozice jsou studenti, kteří mají před sebou ještě podstatnou část svého studia. 

A. Šilhábelová jménem studentů poděkovala za montáž skříněk, dále přednesla dotaz doktorských 

studentů na nutnost vytvářet teze k dizertačním pracím, a také na nutnost tisku disertační práce. 

Proběhla diskuze, ze které vyplynulo, že dojde pravděpodobně ke změně. Do té doby je nutné 

respektovat platné předpisy FBMI ČVUT. Proděkan Hon zmínil, že v případě BP a DP je v plánu 

tištěné verze v pevných deskách zrušit. 

 

 

 

Zapsal: D. Vrba, P. Písařík      Ověřil: AS FBMI 


